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Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård   DHR 

Vice ordförande Heidi Nordin     RBU  

Ledamöter Lars Lindén     HRF 

 

Anmält förhinder Birgitta Jacobsson    IFS  

Hans Hammarlund   FUB 

 Barbro Eld Eriksson   SRF 

 Katarina Sundberg          RSMH  

 

 

I tjänsten deltog  Sven-Göran Södergren, avd chef §§ 1-9 

 Lena Fax, avd chef         §§ 1-9 

           Annica Dominius avd chef   §§ 1-4 

 

Paragrafer 

§ 1-9 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Charlotte Brandorf  

 

 

Tid för justering: 22 oktober 2009  

 

 

Justerare: 

 

 

___________________________ ____________________________ 

Marita Innergård      Lars Lindén 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Lars Lindén valdes att justera dagens protokoll 

torsdagen den 22 oktober 2009. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

Fortlöpande information i ärende ”Hur kommer förändringarna att 

påverka den enskilde vårdtagaren i samband med ombyggnad av 

Hässelgårdens vård och omsorgsboende respektive omvandling av 

kollektivboendena Cameliagården och Aklejan från servicehus till 

gruppboende?”  

 

Annica Dominius, avdelningschef för äldreomsorgen informerade 

följande: 

 

-  Intagningsstopp råder på Hässelgårdens vård och omsorgsboende 

och stadsdelen har hyrt evakueringslokaler på Bromma sjukhus för att 

lösa vårdsituationen under ombyggnationen. Flytt till Bromma sjuk-

hus påbörjas den 1 april 2010. 

 

- Omvandlingen från servicehus till gruppboende/profilboende med 

29 platser håller på att ta form. Samtliga boende som är berörda får 

information och besök av handläggare inom äldreomsorgen.  

 

- Äldreomsorgen har erhållit stimulansmedel från Socialstyrelsen och 

ska användas till stor del för utbildning för särskilda arbetsgrupper. 

 

Frågan anses vara besvarad och Annica Dominius återkommer med 

information om rådet så önskar. 

------------ 
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-  Med utgångspunkt i ett aktuellt ärende tog IFS upp en fråga av stor 

betydelse för en brukares trygghet och välbefinnande (lång hand-

läggningstid för beslut om boende i stödboende) 

 Förvaltningen återkommer när IFS är representerad i rådet. 

 

 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 oktober 2009 

- Ärende 9 Protokoll från Näringslivsrådet 

Med anledning av ovanstående protokoll tog rådet upp frågan om 

unga vuxna med funktionshinder som inte har arbete. 

Näringslivsrådet har sammanträde den 22 oktober och rådet via-

förvaltningen väcker frågan vid detta tillfälle. 

 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

 

§ 6 Övrig information från förvaltningen 

1. Brukarundersökningar inom vård- och omsorgsboenden sker 

under hösten. Enkät skickas ut under oktober till ca 6000 perso-

ner fördelade på ca 100 boenden. 

2. Brukarundersökning i verksamheter för personer med funk-

tionsnedsättning kommer att göras och riktar sig till verksamhe-

terna.   

1. Personer boende i barnboende 

2. Personer boende i permanenta boende 

3. Personer som nyttjar daglig verksamhet 

4. Personer boende i korttidshem. 

 

Syftet med de båda brukarundersökningarna är dels att följa upp 

de av KF uppsatta mål och delvis för att få resultat till Jämför 

service. Resultatet kan även användas som ett viktigt utveck-

lingsverktyg för enheterna. 

---------- 

Budget för 2010 togs upp. I budgeten lyfter KF fram att kommu-

nikationsvägarna måste vara tillgängliga för alla samt att det ska 

finnas praktikplatser för personer med funktionsnedsättning. 

Vid rådets möte den 16 november lämnas en mer djupgående in-

formation av förvaltningsledningen. 

----------- 
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En 1-års uppföljning sker av de upphandlade enheterna Spegelns 

dagliga verksamhet, Ullvidevägens- och Bergmyntegränds 

gruppbostäder. Förvaltningen har bjudit in anhöriga, Föreningen 

för utvecklingsstörda barn, ungdomar och vuxna (FUB), handi-

kapprådet, Carema och Attendo den 26 och 28 oktober för att re-

dovisa resultatet av uppföljningarna .  

----------- 

Som tidigare meddelats sammanförs avdelningarna omsorg om 

personer med funktionsnedsättning och Individ och familjeom-

sorg fr o m 1 januari 2010. Ingrid Brännström blir avdelnings-

chef. 

----------- 

Förnyad upphandling av fritidsverksamheten (parklek, fritidsgår-

dar, fältverksamhet och korttidstillsyn) ska göras och avtalet 

kommer att gälla fr o m 1 maj 2010. 

Rådet utser Heidi Nordin som representant när förvaltningen tar 

fram förfrågningsunderlag. 
 

§ 7  Övriga frågor 

Förvaltningen informerade kort om landstingets nyöppnade in-

formationscenter FORUM FUNKTIONSHINDER. Se även 

www.habilitering.nu/forumfunktionshinder 

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

  - Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 7/2009 

§ 9  Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat.  

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 16 november 2009, 

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 

http://www.habilitering.nu/forumfunktionshinder

